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	香 港 獨 木 舟 總 會

HONG KONG CANOE UNION
	[CF-1] 課程／考試申請表
Application Form for Course and Assessment
（2015年8月修訂Aug 2015 Edition）


Affiliated to: International Canoe Federation / Asian Canoe Confederation / Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China
地址Address：香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑1號奧運大樓2樓2014室    Room 2014, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, H.K.

電話Tel：2504 8186　  　傳真Fax：2838 9037　　   電郵E-mail：hkcu@hkolympic.org　  　網頁Website：http://www.hkcucanoe.com.hk

報名資料Enrollment Details
	一份申請表只可申請一個課程 / 考核。Each form can only be used for applying ONE course / exam.
	支票抬頭請書「香港獨木舟總會有限公司」Cheque payable to “Hong Kong Canoe Union Ltd”


	報名課程 / 考核名稱
Course / Exam
	
	
	日期
Date
	(第一選擇1st Choice)

	活動地點 (屬會申請適用)
Venue (For Affiliated club Booking)
	
	
	
	  (第二選擇2nd Choice)*

	時間 (屬會申請適用)
Time (For Affiliated club Booking)
	
	
	
	(第三選擇3rd Choice)*

	主考安排 (屬會申請適用)
Examiner arrangement (For Affiliated club Booking)
	
	
	*  如課程 / 考核取消或名額已滿，申請會按選擇次序安排。
If the course / exam is full or cancelled, application will be handled in the order of preference.


	  申請人資料 Information of applicant (請以正楷清楚填寫 Please fill in BLOCK letter)

	( 
	個人申請
Individual Application 
	(
	屬會申請 
Affiliated club Application
	(
	屬會名稱及蓋印
Affiliated Club
	)

	+請於適當方格內填( Please tick ( the appropriate box

	申請人姓名
Name of Applicant
	(中文）
(Chinese)
	(英文）
(English)

	地址
Address

	電話
Tel.
	緊急聯絡人姓名
Emergency Contact Person
	緊急聯絡人電話
Emergency Call No.

	電郵
E-mail
	( 申請以電郵回覆。如沒有電郵地址提供，將郵寄書信回覆。(最新課程及考核資料將以電郵發放及刊於本會網頁內)

Application will be replied through email.  If email is not provided, it will be replied by post.  (Latest course & exam information will be sent through email and updated in HKCU website)

	行政費用(如適用)
(持中級金章出席證書申請報考中級獨木舟考試 或 申請初級獨木舟救生員考試)   $30  X __人 = $_____
(非會員報讀/報考 高級獨木舟/高級獨木舟救生員/高級獨木舟水球球員/高級獨木舟激流(靜水)/高級競賽員/高級加式獨木舟/龍舟(傳統艇)舵手證書課程考試)   $50  X __人 = $____


參加者資料 Information of participants (請以正楷清楚填寫 Please fill in BLOCK letter)
	
	會員編號Membership No.
	中文姓名
Chinese Name
	英文姓名
English Name
	身份証號碼
H.K.I.D. No.
	出生日期D.O.B.
	性別
Sex
	持有證書名稱 #
Name of Certificate(s) held
	證書號碼Cert. No.
	簽發日期Issue Date

	1
	
	
	
	
	
	
	1)
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	2)
	
	

	2
	
	
	
	
	
	
	1)
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	2)
	
	

	3
	
	
	
	
	
	
	1)
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	2)
	
	

	4
	
	
	
	
	
	
	1)
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	2)
	
	

	5
	
	
	
	
	
	
	1)
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	2)
	
	

	6
	
	
	
	
	
	
	1)
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	2)
	
	

	7
	
	
	
	
	
	
	1)
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	2)
	
	

	8
	
	
	
	
	
	
	1)
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	2)
	
	

	9
	
	
	
	
	
	
	1)
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	2)
	
	

	10
	
	
	
	
	
	
	1)
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	2)
	
	


# 申請必須在課程或考試開辦前兩星期填妥CF-1課程 / 考試申請格連同資歷證明及考試費（劃線支票抬頭書「香港獨木舟總會有限公司」）呈交總會審批。逾期申請，恕不受理。
# 請填寫各課程 / 考核所須之資歷記錄。各資歷證明副本必須與本表格一併提交。上課/考核當天，申請人必須出示資歷證明正本供教練/主考核對資料。
Please fill in all the required qualification of the course / exam.  Copies of certificates MUST be sent together with the application. Applicants should provide the originals for instructors' inspection when attending the class / exam.

	職員專用 Office Use Only
	
	回郵地址 Mail Address 

	收表日期：                                    
	
	姓名Name
	

	收據編號：                                               
	
	地址Address
	


聲明書Declaration (未滿18歲之申請人必須由監護人簽署Signed by Guardian if applicant aged under 18)


本人/本人所代表之參加者聲明 I//I on behalf of all the participants declare that：


我能和衣游泳最少50米及身體並無任何疾病，令我不宜參加上述活動。如因本人的疏忽或健康或體能欠佳，而引致於參加這項活動時傷亡，香港獨木舟總會及資助機構則無須負責。


I can swim with light clothing for at least 50m and do not suffer from any illness that renders me unfit for the above mentioned activity.  Hong Kong Canoe Union and subvented organizations will not be liable for any injury or death which I may suffer in this activity, if the cause of injury or death is due to my own negligence or inadequacy in health and fitness.


已詳細閱讀及明白是次申請的課程／考試章程所有內容，並願意遵從有關申請指引。


I have read and understand the detailed contents of the course / assessment.  I will conform and abide by the rules and regulations of the course / assessment.


了解總會為會員購買之意外保險及第三者責任保險賠償金額極為有限，故此本人會自行安排及解決保險問題。如有任何有關保險索償不足，本人概不向香港獨木舟總會及資助機構追究。


I understand the compensation claim for an Accident Insurance and Third Party Risks Coverage offered by Hong Kong Canoe Union is limited.  Therefore, I will arrange and deal with the problems of insurance myself and will not claim on Hong Kong Canoe Union and subvented organizations.


證實所填資料正確無訛，並同意香港獨木舟總會將有關資料只作處理報名申請、統計、日後聯絡及活動意見調查之用。


I warrant that the information provided aforesaid is true, correct and complete.  I hereby also agree that the information provided will only be used for enrollment, future contact purpose and opinion survey by Hong Kong Canoe Union.


以下簽名證明本人已閱讀、符合及同意所有印在此表格上的條件及聲明。


I certify that I agree to all the terms, conditions and disclosures on this application form.


家長或監護人姓名：�
�
簽 署：�
�
�
參加者簽署：�
�
日期：�
�
�









